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Milí sousedé,
pomalu začíná jaro a já mám velkou radost, 
že se také začínají plnit přání snad nás 
všech a po mnoha letech máme opravené 
první ulice. Zatím jsou to ulice na hořejším 
Brandýsku, ale věříme, že do konce 
letošního roku bude opraveno i mnoho ulic  
v Olšanech. Čeká nás toho letos daleko 
víc. V následujících týdnech opravíme 
některé zastávky a pořídíme i pár úplně 
nových. 
Povedlo se nám najít způsob,  
jak relativně nenákladnou (cca 2 mil. Kč) 
úpravou technologie zvýšíme kapacitu 
ČOV až na 2850 EO. To nám poskytne 
čas na přípravu rozšíření kapacity čističky 
na úroveň umožňující další rozvoj obce 
v souladu s naším územním plánem. 
Kdybychom vloni ukvapeně zahájili 
výstavbu 3. linky ČOV podle projektové 
dokumentace, kterou nechalo zpracovat 
bývalé vedení obce, za investici cca 
20 mil. Kč bychom získali stejnou 
kapacitu (2850 EO) a dnes už víme,  
že výstavba další linky by byla velmi 
problematická. Někdy je dobré počkat 
na výsledky práce inženýrů i za cenu, 
že v budoucnu už možná nezískáme 
dotaci. Její výše by nepokryla ani  

30 % nákladů, takže bychom zaplatili  
14 mil. Kč za kapacitu, kterou teď získáme  
za zlomek nákladů. 
Je spravedlivé říct, že se jedná  
o dočasné řešení a že nás v blízké 
budoucnosti čeká výstavba 2 nových linek 
ČOV s cílovou kapacitou kolem 4000 EO, 
ale bude to promyšlené řešení, které nám 
v budoucnu umožní v případě potřeby 
další rozvoj obce. 
Máme radost i z menších akcí.  
V průběhu jarních prázdnin  
se nám povedlo opravit střechu  
nad šatnami na budově C naší školy, 
kam léta zatékalo, vymalovat zázemí 
sokolovny, kde už máme pár týdnů 
nové lavičky, upravenou klubovnu  
a nové „dorazové“ žíněnky pro vyšší 
bezpečnost zejména žáků naší školy. 
Na hřišti ve Hřbitovní ulici máme nový 
pingpongový stůl, houpačku a kladinu, 
která měla být původně umístěna  
za Kinem. Před školní budovou B 
máme nové workoutové hřiště, které 
slouží žákům pro aktivní trávení času  
při čekání na odpolední vyučování, 
ale i veřejnosti.  Další pingpongový 
stůl se již brzy objeví  V Parku  
na hořejším Brandýsku. Máme radost  
z každého zlepšení.
Postupně zvelebujeme a budeme 
zvelebovat další veřejná prostranství 
obce. V průběhu března představíme 
nový Generel veřejných prostranství a 
požádáme Vás občany o názor na návrhy 
zpracované architekty. Pro mě osobně 
bylo velmi zajímavé sledovat, jak vidí 
potenciál naší obce lidé „zvenčí“. Budeme 
se snažit brzy vybudovat prostor pro 
pořádání obecních akcí a trhů, který nám  
po zrušení asfaltové plochy mezi školami 
velmi chybí. Těším se, až se setkáme a 
vše společně probereme. Mám velkou 

radost z Vaší účasti na různorodých akcích  
v naší obci. Máme od občanů skvělé ohlasy  
na mastopust, diskotéky pro malé 
i větší, akademii 3. věku i výlety  
a promítání, které organizují obecní spolky.  
Z celého srdce děkuji lidem, kteří věnují 
svůj čas a energii ve prospěch nás všech. 
Velmi si toho vážím. 
Bohužel se s úspěchy objevují i velmi 
kritická hodnocení pěti zastupitelů 
zvolených za Pokrok k činnosti 
rady, zastupitelů i starostky. O tom,  
že tři zastupitelé podali na obec exekuční 
návrh, jsme detailně informovali  
na webu obce. Před každým jednáním 
zastupitelstva dostáváte do schránek 
noviny i letáky s tvrzeními, že se chystáme 
zadlužit obec, údajně vyvádíme obecní 
peníze na různé nesmyslné smlouvy  
a dohody atd. Já sama jsem obviňována 
ze lží, různých nekalých úmyslů, podvodů  
u schvalování rozpočtu a dalších věcí. 
Zaznamenala jsem i názor, že na tom 
musí něco být, jinak bych se jistě bránila 
u soudu. Pro mě i pro kolegy je to velmi 
nepříjemná situace a můžu Vás ujistit, 
že všichni jednáme s těmi nejlepšími 
úmysly a ku prospěchu obce i občanů. 
Výsledky naší práce už začínají být vidět 
a bude to jen lepší. To, že se nebráníme  
na sociálních sítích a u soudů, neznamená, 
že „na tom asi něco bude“, znamená to 
jen, že máme jiné věci na práci a víme, 
že ty plivance na nás stejně zůstanou  
a žádný soud to nezmění. Budeme 
společně pokračovat v práci, splníme, co 
jsme vám slíbili. 

Přeji Vám krásné jarní dny a těším se na 
setkání s Vámi.
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Slovo starostky

Henrieta Rydlová

Určitě jste zaznamenali v posledních týdnech kauzu ohledně DPP a DPČ pro obec. Touto cestou bychom se rádi všem „dohodářům“ 
omluvili za to, co v současné době prožívají, a především jim všem upřímně poděkovali za práci, kterou pro obec odvádí, ať už se 
jedná o úklid tělocvičny, správu hřbitova či multifunkčního hřiště, roznos volebních lístků nebo péči o zeleň v obci. Jsme rádi, že nám 
pomáháte dělat Brandýsek lepším místem.

Svoz nebezpečného odpadu proběhne 6. 4. 2024 
Sběrna bude přistavena:

09:20 - 09:40 u dolu Michael
09:45 - 10:00 ul. Lipová u lékárny
10:05 - 10:40 hasičská zbrojnice
10:45 - 11:00 u restaurace Na Veverce
11:05 - 11:20 u Domu klidného stáří

POVINNOSTÍ OBČANA je odevzdat odpad  
osobně obsluze sběrny a neponechávat 

odpad volně u sběrného místa!!!

Fyzické osoby mohou v tomto časovém rozmezí odevzdat ZDARMA 
tyto níže uvedené nebezpečné odpady:

 • vyjeté oleje a použité olejové filtry, vč. obalů
 • barvy a laky, včetně obalů
 • kyseliny, rozpouštědla, čističe a další domácí chemii
 • nádobky od sprejů
 • staré a nepotřebné léky
 • lednice
 • TV, PC
 • zářivky a výbojky
 • autobaterie a monočlánky
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Novinky v obci 
Poslední týden v únoru se opět rozeběhly práce na hořejším Brandýsku. Do konce května bude nový 
asfaltový povrch v ulicích V Parku, V Kolonii, U Michalu, Před Přejezdem, Hornická, Zadní, Spojovací,  
Na Rozhraní, Do Zahrad a Postranní. V době, kdy čtete tyto řádky, by již mělo být vyhlášeno výběrové řízení 
na výměnu asfaltových povrchů v Olšanech, konkrétně v ulicích Olšanská I – V, Souběžná, K Potoku, Pod 
Veverkou a V Chaloupkách. Následovat bude ještě 3. a 4. vlna oprav místních komunikací v roce 2025  
a 2026. Na opravy místních komunikací je v rozpočtu a výhledu rozpočtu vyčleněno cca 30 milionů Kč. 
Dále se můžeme těšit na opravy silnic Středočeského kraje. Silnice ze 
Cvrčovic bude opravena ještě letos, silnice od Pcher v roce 2025 a Šver-
movská možná v roce 2025, ale spíše 2026. 

Na střeše budovy C základní školy byl vyměněn povrch a do školy už 
tak nebude zatékat. V budově A 
jsme v prosinci zrekonstruovali 
kotelnu a regulaci tepla. 

V tělocvičně kromě nových 
laviček a regálů na uložení  
sportovního náčiní probíhá  
i rekonstrukce malého sálu.  
Instalována byla také ochranná 
žíněnka. 

Odpadové hospodářství obce Brandýsek 

Rozšiřujeme i mobiliář obce. Na dětském hřišti ve Hřbitovní ulici byl 
instalován nový pingpongový stůl a druhý bude co nejdříve umístěn  
V Parku na hořejším Brandýsku, součástí stolu nejsou pálky a míčky. 
Na několika místech v obci jsme umístili stojany na kola. V plánu 
máme pořízení workoutového hřiště pro naše nejmenší spoluobčánky  
a v rozšiřování mobiliáře obce budeme i nadále pokračovat. 

Celková produkce odpadů obce Brandýsek v roce 2023 dosáhla  
888,88 tun – 400,04 kg na obyvatele. V rámci skladby celkové produkce 
odpadů byly nejvýznamnějšími položkami biologicky rozložitelný odpad 
(319,01 tun – 35,89 %), směsný komunální odpad (274,70 tun – 30,90 %)  
a SEPAR odpady (214,11 tun – 24,09 %). 

Celkové výdaje obce na nakládání s odpady v roce 2023 představovaly 
částku 3 740 989 Kč. Celkové příjmy obce na nakládání s odpady  
v roce 2023 činily 2 021 614 Kč. Podrobně jsou jednotlivé příjmy  
na odpadové hospodářství obce uvedeny v následující tabulce.  
Z porovnání celkových příjmů a výdajů vychází míra doplatku obce  
na odpadové hospodářství 45,96 %, což představuje částku 1 719 375 Kč.

Tříděné složky odpadu (papír, plasty včetně PET lahví, sklo, nápojové 
kartony, kovy, jedlé oleje a tuky a textil) jsou soustřeďovány do zvláštních 
barevně odlišených označených příslušnými nápisy sběrných nádob. 

Biologicky rozložitelný odpad je sbírán do velkoobjemových  
kontejnerů, které jsou celoročně umístěny na území obce a dle potřeby 

odváženy svozovou společností. Druhou možností pro nakládání s bioodpadem je jeho zpracování v domácích kompostérech, které 
občané obdrželi od obce z přidělené dotace. 

Objemný odpad se odebírá na sběrném místě obce v ulici Slánská č. p. 2, a to každou poslední sobotu v měsíci od 9:00 do 11:00.  

Nebezpečné složky komunálního odpadu se odebírají minimálně dvakrát ročně na předem vyhlášených přechodných stanovištích 
přímo do zvláštních sběrných nádob k tomuto sběru určených. Informace o sběru jsou zveřejňovány na úřední desce obecního  
úřadu, na nástěnkách obce, v místním rozhlase a na webových stránkách obce.

Směsný komunální odpad je soustřeďován do typizovaných sběrných nádob, kterými se rozumí popelnice o objemu 110 litrů,  
120 litrů a 240 litrů a odpadkové koše na veřejných prostrasvích obce.
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Nebezpečné složky komunálního 
odpadu lze odevzdávat minimálně 
dvakrát ročně na předem vyhlášených 
přechodných stanovištích přímo  
do sběrných nádob k tomu určených. 
Informace o svozu jsou zveřejňovány 
na úřední desce obecního úřadu,  
na nástěnkách obce, v místním rozhlase 
a na webových stránkách obce. 

Sběr objemného odpadu je zajišťován 
na sběrném místě obce, které je umístě-
no v ulici Slánská č.p. 2, kde je možné  
objemný odpad odevzdat obsluze 
sběrného místa, a to každou poslední  
sobotu v měsíci od 9 hodin do 11 hodin.  

Vysloužilé elektrozařízení, baterie  
a akumulátory lze odevzdávat  
do sběrné nádoby od společnosti 
ELEKTROWIN, a.s., která je umístěna  
v budově OÚ. Vysloužilá elek-
trozařízení mají občané možnost  
po domluvě předávat i dobrovolnému 
hasičskému sboru v ulici Zajíčkova.

Plán svozu odpadů na rok 2024
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HISTORIE BRANDÝSKA A OKOLÍ
DESÍTKOVÁ VÝROČÍ

1904 – 120 let – V areálu dolu Theodor 
byla postavena briketárna, aby se využil 
přebytečný mour.
1904 – 120 let – Podle návrhu našeho 
rodáka architekta Aloise Dryáka  
se v Kladně začala stavět secesní budova 
kladenského gymnázia.
1904 – 120 let – Celý květen, červen,  
až  do 18. července nekáplo, vše usychá, 
obilí předčasně uzrálo, brambory zakrněly, 
slibná úroda ovoce spadala. Protože vedra 
neustávala, studny i potoky vysychaly, 
vydal císař rozkaz, aby se velké manévry 
u Strakonic nekonaly a vojáci – záložníci  
– byli posláni domů.
1904 – 120 let – Byla vykácena višňovka, 
která nic nerodila, na stráni od potoka  
pod Ferdinandovým dolem a tato stráň 
byla osázena lesní kulturou, smrky  
a modříny.
1914 – 110 let – Začala I. svět. válka, které 
se v té době říkalo Velká válka, neboť 
nikdo neměl ponětí, že po této válce přijde 
ještě hrůzostrašnější II. svět. válka. 
Opis z kroniky z roku 1914: 
29. června byl nařízen smutek v celé říši  
a děti ze škol 3. července musí jíti do kostela 
za příčinou pohřbu Ferdinanda d´Este.  
25. července byly veselice zakázány
a každý se strachuje horších věcí.  
A skutečně: MOBILISACE!!!

Byla pěkná neděle 26. července, svátek 
sv. Anny. Do města Slaného spěchá 
mnoho lidí a všecky hasičské sbory župy 
Vrabčíkovy, neb tam konati se měl župní 
sjezd. Město bylo vyzdobeno, ale sjezd 
zakázán a sbory vráceny domů.
Na náměstí bylo několik automobilů  
a ty rozváží po obcích černožluté veliké 
vyhlášky o mobilisaci 8. a 9. armádního 
sboru.
Na náměstí zmlkl všechen ruch, jen  
tu a tam slyšeti pláč a zatínání pěstí.  
Tak bylo i zde ve vsi. Lidé po ulici chodí, 
mluví, ženy nevaří a proklíná se diplomacie 
rakouská neb do zbraně povolávají  
se všichni mužové do 37 let.
Na šachty chodí dělníci pro peníze  
a konají přípravy na zítřejší odjezd. Totiž  
ti jež musí do boje.
Všecky úřady po celý den jsou  
v permanenci.
27. července – Na nádražích odehrávají 
se scény při loučení, o nichž bolno psát, 
neb z našich odjíždí jich 317 a druhý den 
jest obce téměř bez mužů. Cesty k dolům 
liduprázdné, na šichty se málo chodí. 
Ceny potravin rychle stoupají.
29.července – Dosud vojáci odjíždí, děti 
otcům uzlíky nesou, v náruč v pláči sobě 
padají muži, ženy, děti, milenci, rodiče.
Na večer toho dne na nárožích vyvěšen: 

MANIFEST „MÝM NÁRODŮM!“, v němž 
císař sděluje, že věc dobře uvážil, s bohem 
se poradil než nepokojnému sousedu, 
totiž Srbsku, VÁLKU VYPOVĚDĚL
Četl to každý, zaťal pěsti, odplivl a mlčel.
3. prosince – na rohách vyhlášky, 
nařízeno konati oslavy a prapory,  
že Bělehrad pad´. Jiné vyhlášky nutí  
k upisování na I. válečnou půjčku. Obec 
upsala 7 000 korun.
1924 – 100 let –  28. března Cvrčovice 
dostaly od Pražské úvěrní banky 
popelovou haldu k dispozici u dolu 
Ferdinandova.
1924 – 100 let – 11. května se konaly 
automobilové závody z Knovíze  
ku kapličce holouské.
1924 – 100 let – 26. srpna Vratislav Vácha 
zbudoval zde první anténu radiovou, lidé 
ji obdivují a četníci vyšetřují, co to bude.
1924 – 100 let – 18. října Dr. Jos. Erben 
se loučí na večírku u Jabůrků. Byl to lékař 
lidumil, na nějž lid vděčně vzpomíná.
1924 – 100 let – Kolem našich obcí 
stožáry železné vysoké stavěny z Ervěnic 
ku Praze a na těch namontováno vedení 
elektrického proudu o síle 1 000 000 voltů 
ku potřebě Prahy. Proud uveden v činnost 
10. prosince 1925.       

KLUB AKTIVNÍCH SENIORŮ BRANDÝSEK

Josef Řemínek

Návštěva Muzea věžáků

Pokud jste někdy projížděli Kladnem, nemohli jste si jich nevšimnout. 
Šest věžáků z první poloviny padesátých let tvoří dominantu města. 
Protože jde o stavby opravdu výjimečné, již v roce 1987 byly prohlášeny 
kulturními památkami. Soubor domů s více než čtyřmi sty byty je  
v majetku města, a to v jedné z těch „věží“ otevřelo vloni v březnu  
Muzeum věžáků, které dne 17. 2. 2023 navštívili i členové klubu KASB 
(Klub aktivních seniorů 
Brandýsek).
29. 2. 2024 pořádal 
KASB ve spolupráci se 
spolkem Brandýsek Olšany  
Vzpomínkové promítání, 

tentokrát Masopustu 2005 a 700 let Olšan. Děkujeme všem, kteří  
se zúčastnili.
Další akce pořádané KASB: 27. 4. 2024, Brandýský turnaj  
v pétanque pro všechny bez rozdílu věku. Týmy, které mají zájem  
o registraci zašlete na adresu: lenka.korcek@seznam.cz do 12. 4. 2024.  
Místo bude upřesněno.

         
         Ježek Václav Kučera Jaroslav
    Blahopřejeme našim občanům, kteří oslavili životní jubileum:  Mikeš Jiří Makovičková Blanka
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EDITA ČERNICKÁ 
 
“Mám pocit, že kdo hledá pravé kamarády, najde je u sportu.”

EDITO, TY JSI SOUČÁSTÍ TÝMU, 
KTERÝ VYHRÁL HNED NĚKOLIK 
SPORTOVNÍCH SOUTĚŽÍ. VAŠÍ 
KATEGORIÍ JE FITNESS STEP. MŮŽEŠ 
NÁM PŘEDSTAVIT, CO JE TO VLASTNĚ 
ZA SPORT?
Je to vlastně druh aerobiku, který se cvičí 
na bedýnkách – stepech. Máme určené 
cvičební prvky, ze kterých si vytvoříme 
naši závodní sestavu. 

A CO SE PŘESNĚ NA TAKOVÝCH 
ZÁVODECH HODNOTÍ?
Primárně se hodnotí prvky, které sestava 
obsahuje, například švihy nohama. Také 
nesmíme ze stepů sestupovat dopředu, 
ale jen do strany a dozadu. Dalším 
kritériem jsou skoky, výměny nohou  
na stepu a samozřejmě se hodnotí 
sestava jako celek. Je důležité, jaké téma 
si zvolíme, jak se hodí do hudby atd.

JAK PRŮMĚRNĚ DLOUHO TRVÁ 
JEDNA SESTAVA?
Většinou je to sestříhaný mix písniček. 
Rozpětí délky závodní sestavy  
je 1:40 – 1:50 minut.

JAK DLOUHO SE TOMU VĚNUJEŠ?
Já osobně sportuji od 6 let, celkem tedy 
8 let.

JAK SE V 6 LETECH DÍTĚ ROZHODNE, 
ŽE BUDE DĚLAT FITNESS STEP? 
DOKÁŽU  SI PŘEDSTAVIT KLASICKÉ 
SPORTY JAKO FOTBAL, GYMNASTIKU, 
ALE FITNESS STEP JE PRO TAK MALÉ 
DÍTĚ HODNĚ SPECIFICKÁ DISCIPLÍNA.
Moje starší sestra dělala to stejné,  
co teď já, ale v 11 letech skončila. Já chtěla 
dělat nějaký sport, tak mě navedla právě  
na fitness step, který jsem  
ale v 6 letech ještě cvičit nemohla, protože 
tato kategorie začíná až v 8 letech. 
Začala jsem tedy chodit na tzv. pódiové 
skladby, se kterými jsme také vystupovaly  
na soutěžích. Naše první sestava byla  

na téma “Doktorky”. Z této 
skupiny se pak začaly vybírat děti  
do závodních stepových týmů 
a mě vybrali ještě s dalšími  
8 dívkami, s kterými doteď 
tvoříme 1 tým. 

VÁŠ NEJPODSTATNĚJŠÍ ROK 
BYL ASI TEN LOŇSKÝ, KDY 
JSTE SE STALY MISTRYNĚMI 
ČR, EVROPY I SVĚTA. BYL 
TO PRO VÁS TEN NEJVĚTŠÍ 
ÚSPĚCH, NEBO JSTE 
ÚSPĚCHY VE VELKÉM 
ZAŽÍVALY I DŘÍVE?
S touto sestavou, která 
měla název Dance styles, 
jsme vyhrály nejvíc za celou 
dobu. Nejčastěji jsme se s ní  
v loňském roce na normálních 
závodech umísťovaly  
na 1. nebo 2. místě. Jednou 

jsme se umístily na 4. místě, ale myslím, 
že to bylo vlivem rozhodčích, kteří na této 
soutěži upřednostňovali spíš klasický 
aerobik. Jinak jsme byly v roce 2018  
s jinou skladbou mistryně ČR, vicemistryně 
Evropy a 2. vicemistryně světa. Teď  
v r. 2023 jsme se staly mistryněmi  
v ČR, Evropě i ve světě, které se konalo  
v Belgii v Gentu. Celkem bylo  
na klasických závodech v naší kategorii 
6 týmů. Na MS jich postoupilo 5, z nichž 
jsme my byly první.

A JAKÉ JSOU TVÉ PLÁNY DÁL? 
MÁŠ VIZI STÁT SE TŘEBA TAKÉ 
TRENÉRKOU A TVOŘIT VLASTNÍ TÝM 
A SESTAVY?
Mě to baví hlavně kvůli holkám  
a trenérkám, máme skvělý kolektiv. 
Nápady na sestavy mám, ale asi by mě 
nebavilo je „jen” tvořit a necvičit. To by mi 
chybělo. 

JAK PROBÍHÁ PŘÍPRAVA  
NA VŠECHNY SOUTĚŽE? ÚČASTNÍTE 
SE NĚJAKÝCH SOUSTŘEDĚNÍ?
Každé léto jezdíme na Starou Živohošť, 
kde trénujeme dvakrát denně. Po snídani 
začínáme tréninkem a po poledním 
klidu nás čeká opět trénink. Jeden  
je na sestavu, druhý zaměřený  
na posilování.

CO RODINA? JAK TĚ PODPORUJE  
V TOM, CO DĚLÁŠ?
Já cítím obrovskou podporu ze strany 
obou rodičů. Taťka hodně pracuje,  
tak nemá tolik času mě třeba vozit  
na tréninky, ale mamka mě vozí skoro 
na každý trénink a každé závody.  
Ty nevynechala ani jediné a vždy nám  
s ostatními maminkami moc fandí. Myslím, 
že jsou na mě rodiče v tomto pyšní. Sport 
není vůbec levná záležitost, musíme si 
kupovat speciální boty, každý rok jiné 
dresy na míru, laky na vlasy, kamínky, 

platí se startovné a i vstupy na závody si 
všichni rodiče platí sami. V tomto všem 
mě rodiče podporují. Samozřejmě jsme 
museli koupit i step na doma, abychom 
mohly trénovat i tam.

JEŠTĚ K DRESŮM - TY MÁTE, 
JAK JSI JIŽ ZMÍNILA, NA KAŽDOU 
SESTAVU JINÉ, NOVÉ. PŘEDSTAVUJI 
SI SPRÁVNĚ SPOUSTU TŘPYTEK  
A KAMÍNKŮ?
Ano, máme kostýmy s kamínky, které si 
na ně musíme lepit samy. Švadlena nám 
ušije dresy, trenérka okamínkuje jeden 
jako vzorový, detailně nám ho nafotí a my 
začínáme kamínkovat. Každý kamínek se 
vezme do pinzety, nad čajovou svíčkou 
se nahřeje a nalepí na dres. Celkem 
jich je pak na dresu třeba i 200. Lepit je,  
to je program na několik odpolední nebo 
večerů. Při nahřátí kamínku jich pár  
z pinzety spadne do svíčky, takže jejich 
spotřeba je veliká. Zároveň na závodech 
u sestavy často pár kamínků odpadne, 
takže se musí dolepovat.

A ČEMU SE VĚNUJEŠ V OSOBNÍM 
ŽIVOTĚ? MÁŠ POCIT, ŽE TĚ FITNESS 
STEP NAPLŇUJE, NEBO SE VĚNUJEŠ 
I NĚČEMU JINÉMU?
Stepům se věnuji hlavně kvůli kolektivu  
a pohybu. Moc mě to baví, i když je  
to někdy dost náročné. Tréninky máme 
třikrát týdně v podvečerních hodinách, 
někdy máme i pár tréninků navíc, hlavně 
když se tvoří nová sestava, takže není moc 
příležitostí se věnovat něčemu jinému.  
Na Brandýsku moc času netrávím, 
většinou využívám volného času  
s kamarády a kamarádkami na Kladně 
před tréninkem.

A PROČ NETRÁVÍŠ MOC ČASU TADY, 
NA BRANDÝSKU? TOBĚ JE 14 LET, 
MYSLÍŠ, ŽE TU JE NĚJAKÉ VYŽITÍ 
PRO TVOU VĚKOVOU KATEGORII?
Já chodím na Brandýsku do školy, ale 
moc příležitostí k trávení volného času tu 
nemáme. Včera jsme byli na valentýnské 
diskotéce, ta byla moc fajn, ale jinak tady 
moc ven nechodím. Radši jedu na Kladno 
za kamarády, kde je to pro nás zábavnější. 
Trávíme čas před tréninkem například 
někde na jídle nebo v obchodním centru.

CO BY TĚ PŘESVĚDČILO TRÁVIT  
NA BRANDÝSKU VÍCE ČASU?
Možná kdyby tu bylo nějaké obchodní 
centrum, kam by chodilo hodně lidí, tak 
bychom tu ten čas trávili.

PROČ BY SE PODLE TEBE MĚLI TVÍ 
VRSTEVNÍCI VĚNOVAT NĚJAKÉMU 
SPORTU?
Já osobně mám pocit, že kdo hledá pravé 
kamarády, najde je u sportu. Tím, že 
jsme dobrá parta, baví nás nejenom ten 
samotný sport, ale i čas, který společně 
trávíme.
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EDITA ČERNICKÁ 
 
“Mám pocit, že kdo hledá pravé kamarády, najde je u sportu.”

KOMISE KULTURY A VOLNOČASOVÝCH AKTIVIT
Masopust

Rok 2024 už ukrojil první dva své měsíce a my už také máme za sebou první letošní akce. Zatímco v lednu jsme ještě dopřáli Vám  
i nám odpočinek po všem tom vánočním shonu, v únoru už jsme se do toho zase pustili naplno.

Prvně jsme se společně v novém roce mohli potkat 10. února, kdy naší 
obcí prošel masopustní průvod. Stejně jako loni, i letos byly po jeho 
cestě připraveny čtyři zastavení s nejrůznějším občerstvením. Mohli 
jste si tak dopřát tradiční zabijačku, klobásky či různé sladké dobroty.  
Dostupné byly i nápoje – čaj, nebo také něco ostřejšího na zahřátí. I když, 
zrovna v ten den to zahřátí úplně potřeba nebylo. Byl to snad jediný den  
z týdne, kdy nepršelo, a i teploty byly na únor poměrně příjemné. Počasí 
se nad námi zkrátka smilovalo a jistě i díky tomu se do průvodu zapojilo  
tolik lidí. Opravdu, průvod byl tak dlouhý, že se mnohdy nedalo dohlédnout  
z jeho začátku na konec. Potěšilo nás také, kolik nejrůznějších masek jsme  
v průvodu potkali.
Cílovou stanicí naší cesty bylo stejně jako loni fotbalové hřiště. Tam  
na přítomné čekal stánek s občerstvením a hudební produkce v podání kapely 
Luďabanda. 

Na závěr děkujeme všem našim spoluobčanům, kteří pomohli  
s přípravou občerstvení a jeho rozdáváním na stanovištích. Děku-
jeme i Pekárně Cvrčovice, Řeznictví u Čechů a Ingymu, kteří mají  
na občerstvení v průběhu akce také svůj nemalý podíl.

Největší poděkování ale patří Vám všem, kteří jste se průvodu 
zúčastnili a pomohli tomu, aby se akce povedla. 

A jelikož Vám některé domácí dobroty na stanovištích tak 
moc chutnaly, že jste se ptali po receptech, naleznete je na 

další stránce.

Valentýnská diskotéka

Týden po masopustu, v sobotu 17. února jsme v Kině uspořádali další diskotéku. A jelikož se v týdnu před ní slavil svátek  
zamilovaných, pojali jsme ji tematicky jako valentýnskou. V tomto duchu jsme vyladili jak výzdobu sálu, tak fotokoutek a dokonce  
i nápoje, které měli mnohdy tajemné valentýnské názvy (za občerstvení tentokrát děkujeme Kavárně Ježkovy voči). Jako DJ jsme 
na valentýnskou diskotéku vybrali Patrika Wolfa. A diskotéka se nám opět vydařila. Sál se brzy zaplnil lidmi napříč generacemi, kteří 
po prvotním ostychu začali tancovat, a to nejen v sále, ale dokonce i při čekání na objednané drinky. Večer si zkrátka všichni užili 
plnými doušky.

Moc děkujeme, že jste dorazili, a těšíme na Vás na další diskotéce.
Kamila Mertlová
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KOMISE KULTURY A VOLNOČASOVÝCH AKTIVIT



9

POZVÁNKY NA AKCE 
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POČASÍ V BRANDÝSKU leden/únor 2023
Teplotně to nemohly být více odlišné měsíce. Oba zimní, 
přesto tak rozdílné. Průměrná lednová teplota se s hodnotou 
0,5 °C zařadila mezi tři nejchladnější měsíce od roku 2019  
a trochu to připomínalo zimu… byť ne celý měsíc, ale v průměru 
ano. Zároveň jsme zažili jedno z nejdelších období, kdy denní  
minimální teplota klesla pod bod mrazu, a to 16 dní v řadě  
(7. až 21. ledna). Současně jsme 9. 1. naměřili nejnižší  
teplotu této zimy o hodnotě -12,4 °C, což byla zároveň i nejnižší 
teplota v lednu od začátku našich měření. Díky tomuto delšímu 
mrazivému období došlo k dostatečnému zamrznutí vodních 
ploch, a tak jsme si např. na Čabárně mohli i zabruslit.

Oproti tomu únor se zařadil na špici jako nejteplejší zimní 
měsíc od začátku našich měření. S průměrnou hodnotou 6,5 °C 
výrazně předskočil předchozí nejteplejší únor 2020 s naměře-
nou hodnotou 5,2 °C. S výjimkou března 2019 byl tento únor 
dokonce teplejší než předchozí čtyři březnové měsíce. Když 
pomineme relativně zimní ráz počasí v lednu, tak tento rekord-
ní únor jen navázal na předchozí měsíce, kdy od září 2023 

zažíváme jeden teplotní extrém za druhým.
Vlivem vysokých teplot, které spíš odpovídají konci 
března, jsme se dočkali toho, že se nám pomalu začíná 
probouzet flóra. Pod Vinařickou horou jsme si tak mohli 
prakticky o měsíc dřív vyfotografovat bledule jarní.

Co se srážek týče, tak zažíváme velmi vlhké období, 
kdy už od října na naše poměry dost prší. Leden  
i únor vykázaly dohromady téměř 50 mm srážek, což  
je nejvíce za toto období, byť jen nepatrně. Zároveň 
musíme připustit, že zimní měření srážek v našem 
případě téměř jistě vykazuje vyšší nepřesnost – 
především když sněží, protože napadaný sníh  
se ve srážkoměru vlivem jeho elektrického vyhřívání 
částečně odpaří dřív, než roztátý steče na člunek sráž-
koměru. To znamená, že reálně je v zimě srážek ještě 
více, než změříme. Navzdory mrazivým lednovým 
teplotám ale mnoho sněhu nenapadlo, přičemž sněžení 
jsme evidovali jen 2 dny – 17. a 18. 1. Drobný poprašek 
ležel na zemi pár dní…
Zajímavostí byla jedna slabá bouřka 4. ledna kolem půl šesté večer, kdy několik blesků uhodilo v areálu ruzyňského letiště a podařilo 
se jim na několik dní vyřadit meteorologické zařízení, které sloužilo k přenosu dat o dohlednosti, takže když o dva dny později přišla 
mlha, letiště nebylo schopno přijímat přílety a docházelo k četným odklonům na záložní letiště. 

www.dasaahonza.cz/meteo

ZŠ A MŠ BRANDÝSEK
Ani jsme se ve škole a školce nenadáli a už máme 2. pololetí  
školního roku 2023/2024. Ještě před koncem 1. pololetí v lednu jsme 
se ve všech ročnících zúčastnili besedy Chov a ochrana obojživel-
níků a plazů, kdy mnozí žáci překonali svůj strach a poprvé si pohla-
dili hada. Také jsme viděli krmení chameleona a mnoho dalšího  
zajímavého. Koncem ledna odjeli někteří žáci 2. stupně na lyžařský výcvik  
do Pasek nad Jizerou a nutno podotknout, že v tomto týdnu bylo 
sněhu dost a všichni si lyžování moc užili. V únoru na začát-
ku 2. pololetí vyrazili šesťáci do Valdštejnské jízdárny v Praze  
na výstavu Petr Brandl – Příběh bohéma. Vzápětí na to se všechny 
ročníky 2. stupně vypravily do kina v Kladně, kde byl pro ně přip-
raven komponovaný pořad Planeta Země. Ještě v únoru žáci  
5. A navštívili kladenskou pobočku LEGA a členové sportovně turi-
stického kroužku se zúčastnili akce Ledová Praha. Hned po jarních 
prázdninách, v pondělí 4. března, žáci 1. stupně zhlédli divadelní před-
stavení (S)tvoření v Laterně magice (nová scéna ND) v Praze. 

V sobotu 23. března se v Kině v Brandýsku uskuteční školní ples, který pořádáme již třetím rokem ke Dni učitelů. Po Velikonocích, 
11. a 12. dubna, se uskuteční na naší škole zápis do prvních tříd. Všechny důležité informace naleznete na našich  
webových stránkách www.skolabrandysek.cz. 
Po loňském vydařeném zahraničním zájezdu do Vídně pojedeme letos 17. dubna do Norimberku 
do tamní ZOO. A v dubnu budeme navíc všichni držet palce a přát štěstí našim deváťákům,
aby úspěšně složili zkoušky na střední školy, které si vybrali. Mgr. Jana Chaloupková
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FK BRANDÝSEK 
Přípravky

Fotbalovou zimu mají za sebou nejmladší členové fotbalového týmu Brandýs-
ka, kdy takřka nepřetržitě pilovali své první dovednosti v místní tělocvičně  
v pondělí a v pátek. Ti starší (ročníky 2015-17) vyrazili i na své turnaje porovnat  
se  s konkurencí.
Bohužel vzhledem k velké nemocnosti jsme během zimy museli odhlásit 3 z 5 
turnajů, kterých jsme se chtěli zúčastnit. V průběhu námi zúčastněných turnajů  
v Mělníku a Kralupech jsme ale pochopili, že úplně stejné strasti připrav-
ily nemoci i našim soupeřům, příkladem je poslední turnaj v Kralupech,  
kde ještě den předem bylo evidováno 5 mužstev, aby v následující den dora-
zila pouze tři „zdravá“ mužstva. Když už jsme u tohoto turnaje, který se konal  
11. února pod záštitou předsedy mělnického svazu v Kralupech, nakonec se povedl  
a v konkurenci týmů Čečelice a Kralupy 1911, si naše mladší přípravka užila  
4 zápasů, i když nakonec to nestačilo na více než třetí místo… 
Dalším turnajem s naší účastí byla akce v Mělníku pořádaná týmem  
TJ Byšice, kde v přítomnosti 12 týmů naše minipřípravka, ročník 2017, vyválčila 

3. místo. Nutno dodat, že opět kvůli velké nemocnosti naši  
nejmenší sehráli celý turnaj (6 zápasů) s jedním hráčem 
na střídání. Malý počet našich hráčů, a tím způsobená 
únava také asi rozhodly o tom, že v posledním zápase 
ve skupině, kdy jsme předtím vše vyhráli, jsme podlehli 
„lehčímu“ týmu, béčku z Pšovky Mělník, což znamena-
lo, že nám „uniklo“ finále proti týmu z druhé skupiny  
a museli se spokojit se zápasem o bronzové medaile.  
V následném souboji o 3. místo ale porazila minipříprav-
ka Poloban Nymburk vysoko 18:10 a mohla do Brandýs-
ka přívézt pohár, který si kluci náležitě užili, stejně  
tak jako celý turnaj.

V následném období je v plánu sada dalších turnajů, kterých by se nejmladší týmy Brandýska chtěly zúčastnit, 17. 3. turna-
je v Mělníku (2017), mladší přípravka má v plánu 31. 3. turnaj v Litoměřicích. O měsíc později budou minipřípravka a mladší  
přípravka hostit své soupeře v tradičním „Turnaji osvobození“ 8. května v Brandýsku, který je ve finálních přípravách a všechny zveme  
na jeho návštěvu. 

Dorost
Dorost až na krátkou vánoční přestávku trénuje na jarní sezónu takřka nepřetržitě. Generálku na mistrovskou sezónu zažije přátelským 
zápasem 24. března proti týmu Veltrus v Brandýsku od 10:15. Předtím čekají dorostence ještě zápasy s Přední Kopaninou (10. 3.) a s Kablo 
Kladno (16. 3.), oba zápasy sehrají na umělé trávě ve Švermově. Jarní mistrovskou část odstartují venkovním zápasem s TJ Zvolěněves 31. 
3., následně v prvním domácím zápase přivítají 7. 4. od 10:15 rezervu AFK Tuchlovice. 

A-tým, B-tým
Dospělé týmy Brandýska začaly svoji přípravu na jarní sezónu v druhé polovině února, kdy se chystjí na okresní přebor  
a IV. třídu, kde jim mistrovská utkání začínají o víkendu 23. – 24.března. V současné době probíhají tréninky na umělé trávě v sousedním 
Švermově. Jediným naplánovaným přípravným utkáním je zatím zápas s Baníkem Švermov v neděli 3. března ve Velvarech.
Už 31. března ožije opět fotbalový areál FK Brandýsek mistrovským dvojzápasem mužských týmů, které bude čekat druhé jarní kolo,  
když svoje první zápasy si odehrají o týden dříve na půdě soupeřů ve Velvarech a Neuměřicích. 
Jarní část sezóny se pomalu blíží, brandýské týmy jsou nachystány, rozpis zápasů si můžete prohlédnout na další straně. 

Tomáš Tesař

FUTSAL CLUB BRANDÝSEK 
Letošní sezóna, co se bodů týče, je rozhodně úspěšnější než ta loňská. Jelikož máme zkušený tým, 
tak naším cílem bylo umístit se v horní polovině tabulky, bohužel se tento cíl nepovedl. Z první poloviny 
soutěže jsme dokázali získat 12 bodů z 27 možných. V odvetné části soutěže se nám už tolik nedařilo 
sbírat body. Co nás sráželo celou letošní sezónum, bylo velké množství neproměněných šancí. Před-
vedená hra po celou sezónu byla na velké úrovni a některé výsledky neodpovídají průběhům zápasů. 
Bylo i pár smolných zápasů, které jsme prohráli o jeden gól, a to pověstné štěstíčko nás opustilo.  
Co se dá vyzdvihnout, jsou hojné účasti na trénincích a s tím spojené nacvičení herních situ-
ací, které byly v zápasech k vidění. V průběhu sezóny jsme dokázali přivést nové hráče, kteří hrají 
především fotbal, ale na hřišti to nebylo poznat a dokázali sbírat body. Body sbírali také jiní hráči např.  
Tomáš  Tesař, který do 10. kola vedl tabulku aktivity, druhým v pořadí co se týče individuálních bodů  
je Martin  Vokoun, který se drží v TOP10. Letos se nám podařilo překonat hranici 1600 gólů v historii soutěže, 
a tak jsme stále nejúspěšnějším celkem v Divizi A. Za zmínku také stojí to, že máme v provozu dva 
účty na sociálních sítích, jeden na Facebooku a druhý na Instagramu, kam přidáváme pozvánky  
na zápasy, výsledky a dění v našem klubu. V letošní sezóně náš klub učinil velký krok. Tím velkým  
krokem je představení nového a moderního znaku. V novém znaku zůstal lev a míč, který nás 
provází od založení klubu. Na závěr bychom chtěli poděkovat hráčům, sponzorům a funkcionářům  
za organizování celého ročníku 2023/2024 a budeme se těšit v sezóně následující.
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Rozpis zápasů FK Brandýsek
Brandýsek A

 TJ Slovan Velvary “B”  - FK Brandýsek “A”  Neděle 24. 3. 2024  15:00
 FK Brandýsek “A”  - AFK Tuchlovice “B”  Neděle 31. 3. 2024  13:30
 TJ SOKOL Smečno “A”  - FK Brandýsek “A”  Sobota    6. 4. 2024  16:30
 FK Brandýsek “A”  - TJ Sokol Hrdlív “A”  Neděle 14. 4. 2024  14:00
 TJ Sokol Lidice   - FK Brandýsek “A”  Sobota 20. 4. 2024  17:00
 FK Brandýsek “A”  - SK Družec “A”   Neděle 28. 4. 2024  14:00
 SK Slavoj Pozdeň “A”  - FK Brandýsek “A”  Sobota   4. 5. 2024  17:00
 FK Brandýsek “A”  - SK Velké Přítočno  Neděle 12. 5. 2024  14:00
 TJ Viktorie Černuc “A”  - FK Brandýsek “A”  Neděle 19. 5. 2024  17:00
 FK Brandýsek “A”  - Sokol Jedomělice  Neděle 26. 5. 2024  14:00
 FK Brandýsek “A”  - SK KROČEHLAVY  Neděle   9. 6. 2024  14:00
 TJ Sokol Olovnice  - FK Brandýsek “A”  Neděle 16. 6. 2024  17:00

Brandýsek B

 TJ Sokol Neuměřice  - FK Brandýsek “B”  Sobota 23. 3. 2024  15:00
 FK Brandýsek “B”  - SK Slatina   Neděle 31. 3. 2024  16:30
 TJ SOKOL Smečno “B”  - FK Brandýsek “B”  Neděle   7. 4. 2024  13:30
 FK Brandýsek “B”  - TJ Sokol Hrdlív “B”  Neděle 14. 4. 2024  17:00
 SK Doksy “ B”   - FK Brandýsek “B”  Neděle 21. 4. 2024  17:00
 FK Brandýsek “B”  - SK Družec “B”   Neděle 28. 4. 2024  17:00
 SK Slavoj Pozdeň “B”  - FK Brandýsek “B”  Neděle   5. 5. 2024  17:00
 TJ Viktorie Černuc “B”  - FK Brandýsek “B”  Sobota 18. 5. 2024  17:00
 FK Brandýsek “B”  - Fotbal Zákolany   Neděle 26. 5. 2024  17:00
 SK Vinařice   - FK Brandýsek  “B”  Neděle   2. 6. 2024  17:00
 FK Brandýsek “B”  - SK Kačice   Neděle   9. 6. 2024  17:00
 TJ Baník Švermov “B”  - FK Brandýsek “B”  Sobota 15. 6. 2024  10:15

HASIČI BRANDÝSEK
Co se událo od zimy v dětském kolektivu? 

Měsíc leden se nesl ve znamení intenzivních příprav na soutěž, 
kterou pořádáme v místním Kině. Každý trénink jsme opakovali 
znalosti a dovednosti, které děti potřebovaly na soutěž. 
A to se nám velice vyplatilo! Družstvo mladších nám dokáza-
lo, že se umí hecnout a vyhrálo soutěž na plné čáře. Což 
nás velice těší, samozřejmě o to více, že soutěž pořádáme 
my. Přípravku reprezentovala tentokrát pouze Ella, která  
s týmem SDH Braškov brala stříbro. Starší se v silné konkuren-
ci umístili na 10. místě. Ani po lednové soutěži jsme s tréninky 
nepolevili. Museli jsme společně zvládnout disciplínu štafeta 
požárních dvojic, protože nás čekala únorová soutěž v Unhošti.  
Ve štafetě se nám na medailové pozici umístila přípravka,  
a to na druhém místě. Mladší se umístili na 6. a 11. místě, starší 
pak na místě 10.  Ač výkon nestačil na medaile, my jsme spokojeni. 
Všechny týmy zvládly štafetu bez trestných bodů, a to je pro nás  
ta největší odměna.
Měsíc březen se ponese ve znamení příprav na plnění odznaků 
odborností a specializací v Pleteném Újezdě a také ve znamení 

tréninků na soutěž Plamen, která nás čeká v květnu. Abychom ale jen netrénovali, vyrazíme na výlet. A ne ledajaký. Čeká nás 
návštěva HOP arény v Praze – Čestlicích, kde si přijdou na svoje malí i velcí. Měsíc duben bude měsícem intenzivních tréninků na již 
zmiňovaný Plamen. Budeme dokonce třikrát trénovat i o víkendu. Budeme soutěžit ve Hřebči a na svoje si přijde i dorost, který bude 
reprezentovat náš sbor na Okresním kole soutěží dorostu. Pojedeme také na víkendové soustředění, kde budeme stmelovat kolektiv, 
hrát hry a samozřejmě trénovat. Květen pak bude o dotrénování disciplín či jejich částí a čeká nás milovaný Plamen, kde budeme 
měřit síly s družstvy mladých hasičů okresu Kladno. V červnu budeme pořádat soutěž 60 m a 100 m jednotlivců a budeme si užívat 
poslední společné chvíle, než začnou prázdniny. Ale uvidíme se i o prázdniny, a to v srpnu na letním soustředění.

Eliška Nedvědová



oslavy 79. výročí osvobození čsr - obec brandýsek | 4. a 7. 5. 2024

4.5.

osvobození obce brandýsek

13 hod - průvod obcí brandýsek a uctění památky
obětem druhé světové války u místních pomníků
a na obecním hřbitově

15 hod - zpřístupnění areálu bývalé vodárny
                 v brandýsku  

17 hod - bojová ukázka inspirovaná reálnými událostmi
             - prezentace výstroje, výzbroje a techniky

19 hod - all right band - bigbít 

7.5.

Obec Brandýsek         SDH Brandýsek           Obec Cvrčovice       Obec Třebusice          Obec Pchery     

Pořádá: KVH - Brandýsek z. s.
ve spolupráci s OÚ Brandýsek a SDH Brandýsek.

Prosím dbejte pokynů pořadatele a nechejte své domácí
mazlíčky doma. Změna programu vyhrazena.

Foto: Revoluční jednotka v Brandýsku z května 1945. (Sbírka Jiřího Šimona)   
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LUCIE ZEDNÍČKOVÁLUCIE ZEDNÍČKOVÁ
„V pohádce Třetí princ jsem chodila na provaze 
  opravdu já!“

Herečka, narozena 15. 11. 1968 /55 let/ 
v Praze. 

Lucie Zedníčková: rozená Lucie Bártová, 
provdaná Lucie Pokorná, nyní již 
rozvedená. Pochází z umělecké rodiny. 
Její maminka je tanečnice a členka 
černého divadla, otčímem známý český 
herec Pavel Zedníček, který Lucii 
adoptoval, když jí bylo osm let. Herectví 
se věnovala od dětství, již jako pětiletá 
poprvé vystupovala v Československé 
televizi v pořadech pro děti u Štěpánky 
Haničincové. V deseti letech hrála 
například ve filmu Lásky mezi kapkami 
deště nebo Hodinářova svatební 
cesta Korálovým mořem. Po maturitě  
na gymnáziu vystudovala pražskou 
DAMU, poté hrála v Realistickém divadle, 
byla členkou souboru v Činoherním klubu, 
vystupovala s divadelní společností Háta, 
která u nás v Brandýsku pravidelně hostuje. 
S Pavlem Zedníčkem moderovala nějaký 
čas na Nově pořad Ptákoviny. Objevila  
se v seriálech Dobrodružství kriminalistiky 
či O zvířatech a lidech. Zahrála si také 
v několika pohádkách. Do její filmotéky 
patří, dnes již kultovní film Tomáše Vorla, 
Kouř. Dále si zahrála například ve filmu 
Jen si tak trochu písknout, Helimadoe, 
Saturnin, v televizních filmech Nikdo 
neměl diabetes nebo Škodná. Byla 
nominována v anketě Český lev v kategorii 
nejlepší ženský herecký výkon za film 
Helimadoe. Má svou hvězdu na zlínském 
chodníku slávy. Díky svým dobrým 
jazykovým schopnostem často natáčí také  
v Německu. Se svým bývalým manželem, 
příležitostným hercem, moderátorem  
a producentem Vítem Pokorným má dvě 
děti – dceru Amelii a syna Mikuláše. 
V současné době je jejím přítelem zvukař 
a osvětlovač Miroslav Ollé. Spolu si založili 
vlastní divadelní společnost, se kterou 
hodlají hostovat po různých scénách naší 
republiky. Kdo ví, třeba se jednou objeví 
i u nás  v Brandýsku. Lucii jsme poprosili 
o rozhovor před představením A do 
pyžam!, které se u nás v Brandýsku hrálo 
v době “koronáče”, v pátek 19. listopadu 
2021. Pamatuji si, že jsem měl tehdy 
velké nervy, aby se představení vůbec 
uskutečnilo a nezrušilo se! Nicméně se  
na nás usmálo štěstí, nikdo z herců 

covid neměl a ani se 
nedostal do karantény, což  
se  o pár brandýských 
divácích bohužel říci 
nemohlo, 
ale představení se naštěstí 
odehrálo. Dodnes si 
moc vážím toho, že lidé  
i v této těžké a napjaté 
době, kdy nikdo nevěděl, 
co bude zítra, natož  

za týden či měsíc, projevili o divadlo  
v naší obci zájem, zakoupili si vstupenky 
a nevzdali to! Dokonce až tak, že bylo bez 
pár míst vyprodáno. Ještě jednou velké 
díky a potlesk pro Vás, kteří jste tehdy 
na divadelní představení přišli a stále 
chodíte!

ČTENÁŘI VÁS JISTĚ ZNAJÍ Z DIVÁCKY 
OBLÍBENÉHO FILMU NEBO SERIÁLU 
SATURNIN, KTERÝ JÁ OSOBNĚ 
MÁM TAKÉ MOC RÁDA. ČETLA JSTE 
I KNIŽNÍ PŘEDLOHU OD ZDEŇKA 
JIROTKY? 

Četla. Dokonce si myslím, že jsme to měli 
v literatuře jako povinnou četbu. Psala 
jsem z toho něco i do našeho čtenářského 
deníku, který jsme ve škole vedli.  
A ta knížka mě bavila číst. 

A BAVILO VÁS I NATÁČENÍ 
SATURNINA? MÁTE RADĚJI JEHO 
SERIÁLOVÉ, NEBO FILMOVÉ 
ZPRACOVÁNÍ? 

Já jsem seriál nikdy neviděla, ale film 
ano. Natáčení mě bavilo, jinak bych  
ani hereckou profesi nemohla dělat.  

MÁTE Z TOHO NĚJAKOU OBLÍBENOU 
SCÉNU?  

Je tam jedna taková, která mě dojímá 
dodnes. To je scéna, když jsme hráli tenis. 
Můj děda totiž tenis hrál, byl to dokonce 
tenisový trenér! A právě za té první 
republiky, jako se odehrává i Saturnin, 
byl v té době i stejně mladý. Celé se to 
ještě točilo na tenisových kurtech, které si 
pamatuji a kde jsem jako dítě vyrůstala. 
Když mě děda s babičkou v Saturninovi 
viděli v tom prvorepublikovém oblečku, 
oba dva se tak dojali, až začali brečet. 
Hlavně teda babička. To byla scéna,  
na kterou já ráda vzpomínám. Ovšem 
nejvíce legrace jsme si užili, když tam 
Saturnin skládal ta křesla... Vymyslel si 
to celé sám /pozn. red.: Oldřich Vízner – 
představitel Saturnina/, skládal je tam asi 
dvě hodiny, než vymyslel přesně tuhle 
metodu, jak ta lehátka složit. Výsledek 
toho jeho skládání byl naprosto geniální 
a můžete to vidět právě v tom filmu 
nebo seriálu. Ještě si vzpomínám, jak si 
vymyslel, že ho „kousla” vosa, to jsme  
se také nasmáli. Jak vidíte, nějaké střípky 

se najdou...  

VYSTUDOVALA JSTE GYMNÁZIUM...

No dneska jsem tam zrovna byla. Byl den 
otevřených dveří a k 17. listopadu tam 
měli spousty přednášek. Potkala jsem se 
tam i se svým spolužákem z DAMU a bylo 
to moc fajn. A na ten stejný gympl chodí 
teď i moje dcera. 

A PROČ GYMPL?  

Moc dobře jsem věděla, co chci dělat, 
ale nechtěla jsem na konzervatoř. Takhle 
jsem rovnou po gymplu mohla na DAMU.   

MÁTE DVĚ DĚTI. VAŠI DCERU UŽ TEĎ 
MŮŽEME VIDĚT NA TELEVIZNÍCH 
OBRAZOVKÁCH. KAM SMĚŘUJÍ JEJÍ 
KROKY JE UŽ ASI JASNÉ... 

Tak ona je teď na tom gymplu, mají tam 
takovou bilingvní sekci a dělá všechny 
předměty ve francouzštině. Nedávno 
třeba psala testy z chemie, a právě  
v té francouzštině. Jediný český jazyk je  
v češtině. To tam za mě nebylo. Já tam 
měla němčinu a byl to za mě normálně 
čtyřletý gympl, který je nyní šestiletý.  
Má dcera je tam už od sedmé třídy. 

NECHÁVÁ SI OD VÁS DCERA 
HERECKY PORADIT?  

My se o tom moc nebavíme, protože si 
myslím, že by si tím měla projít sama.  
Ale zrovna nedávno jsme měly v autě 
rozhovor a povídaly jsme si o seriálu 
Hvězdy nad hlavou, kde hraje, a já 
jsem jí k tomu něco říkala. Ale jestli je  
to něco jednou za půl roku? A naštěstí 
to ode mě bere! Dneska s přítelem sem  
do Brandýska přijedou, tak snad si budou 
mít kam sednout. 

ONO JE DOST LIDÍ V KARANTÉNĚ, TAK 
SE URČITĚ NĚJAKÁ MÍSTA NAJDOU...

No to je super! /smích/ Samozřejmě 
jsem to myslela tak, že si budou mít kam 
sednout, a ne to, že je tolik lidí v karanténě.  

ASI JAKO POLOVINA NÁRODA 
MILUJI POHÁDKY S LIBUŠKOU 
ŠAFRÁNKOVOU. VY JSTE HRÁLA 
V POHÁDCE TŘETÍ PRINC A BYLA 
JSTE TAM DABOVANÁ PANÍ 
ŠAFRÁNKOVOU. MOHU SE ZEPTAT, 
PROČ TOMU TAK BYLO?   

Když se pohádka natáčela, bylo mi 
asi 14 let  a měla jsem strašně dětský 
hlásek.  Pan režisér Antonín Moskalyk, 
který pohádku režíroval, chtěl, aby 
dívka, která věští budoucnost a kterou 
já jsem tam hrála, měla stejný hlas jako 
ta princezna. Chtěl to takhle schválně. 
Na co jsem ale z této pohádky pyšná, 
tak že jsem se musela naučit chodit
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Spolek OBR má nové vedení a hledá nové členy
Na konci roku 2023 proběhla valná hromada spolku, kde jsme kromě zhodnocení dosavadních aktivit  
a plánů do budoucna volili nové vedení. Dosavadnímu předsednictvu ve složení Miroslav Macíček, 
Pavla Schillerová a Ludmila Valná skončilo pětileté funkční období a já bych jim chtěla moc poděkovat  
za jejich nasazení a práci ke znovunastartování spolku a na řadě krásných projektů, které se povedlo re-
alizovat. Po debatě ohledně dalšího směřování spolku a potřebě dát aktivitám i členům nový impuls bylo 
navrhnuto následující vedení spolku: předsedkyně Jana Štěpková, místopředsedkyně Vlaďka Jiroušková  
a Eliška Kovaříková. I nadále bychom se jako Spolek rádi věnovali aktivitám vedoucím ke zlepšení života 
v Brandýsku prostřednictvím prosazování principů trvalého rozvoje obce, hledání rovnováhy mezi zacho-
váním tradičních hodnot a moderním životním stylem, rozvoji komunity a občanské společnosti, aktivizaci 
obyvatel obce a v neposlední řadě ochraně přírody a krajiny. Chceme dělat věci tak, aby bavily jak Vás 
tak nás jako pořadatele. Zároveň bychom rádi znovu navázali na spolupráci s obcí, kterou pro úspěšnou 

spolkovou činnost považujeme za důležitého partnera. Nakonec bych ráda pozvala všechny, kdo by se rádi stali členy, aby se k nám 
přidali. Věřím, že fajn sousedské vztahy v obci jsou jedním z předpokladů toho, aby se nám tu všem dobře žilo. Budu se na Vás těšit 
na dalších akcích OBRu. Zájemci o členství nás mohou kontaktovat prostřednictvím e-mailu obr-brandysek@seznam.cz.

po provaze. A já to skutečně dala! Nikdo 
jiný tam za mě nechodil, byla jsem to 
opravdu já! 

UMÍTE CHODIT PO PROVAZE 
DODNES? 

Nevím, od té doby jsem po provaze 
nechodila a raději bych to už teď ani 
nezkoušela... /smích/ 

A TENIS HRAJETE?
Sem tam ano, ale že bych se nějak 
přetrhla, tak to ne. Spíše řekněme, že ho 

hraji rekreačně.  

PRO VŠECHNY ÚČINKUJÍCÍ  
V BRANDÝSKU JSME SI PŘIPRAVILI 
MALOU HRU. Z NAŠEHO HRAVÉHO 
KLOBOUKU SI VYLOSUJTE 
TŘI PÍSMENKA A MY PO VÁS 
BUDEME CHTÍT, ABYSTE ŘEKLA 
HNED PRVNÍ SLOVO, KTERÉ VÁS  
OD TOHO VYLOSOVANÉHO PÍSMENKA 
NAPADNE. 

Děsím se nějakého sprostého slůvka... 

TO SE BOJÍ KAŽDÝ, BUĎTE V KLIDU. 

Š – /hodně smíchu/ Tak říkali jste, jaké 
první slovo mě hned napadne, ne? 
/opět smích/, tak třeba ŠTĚSTÍ. 
CH – CHROUST. 
A – A to se mi hodí hezky na konec, takže 
říkám AHOJ!

NO VIDÍTE, JAK JSTE Z TOHO 
VYBRUSLILA. DĚKUJEME 
ZA ROZHOVOR! 

Divadelní pohádka, která je plná krásných písniček a 
jarní atmosféry, je vhodná přesně na velikonoční dobu – 

prostě ideální čas zajít si s dětmi do našeho “Kina”  
v Brandýsku na pohádku! 

Ve spolupráci s brandýskou kulturní komisí.

Vstupenky na tuto divácky oblíbenou divadelní komedii 
JIŽ NYNÍ v prodeji. Cena vstupenky je 350 až 490 Kč,  

na stání v zadním traktu hlediště za 290 Kč. 
Pod záštitou Obce Brandýsek.



Tel: 954 227 341

PO:  11:00 - 12:00   13:00 - 18:00 hod.
ÚT:  08:00 - 12:00  13:00 - 15:00 hod.
ST:  11:00 - 12:00  13:00 - 18:00 hod.
ČT: 08:00 - 12:00  13:00 - 15:00 hod.
PÁ:  08:00 - 12:00  13:00 - 15:00 hod.

Obecní úřad Brandýsek

Tel.: 312 283 701 
PO:  07:00 - 11:00  12:00 - 17:00 hod.
ST: 07:00 - 11:00  12:00 - 18:00 hod.

HASIČI Brandýsek 
Tel.: 721 955 381
E-mail: jsdhbrandysek@seznam.cz       

Brandýsek Olšany z.s.

INFORMACE - pošta Brandýsek INFORMACE - obecní úřad
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Jsme v situaci, kdy každý z nás chce být informovaný  
o nejaktuálnějších zprávách z naší obce. Už nějaký čas máme 
možnost používat mobilní aplikaci V OBRAZE, která Vám 
umožňuje dostávat novinky a zprávy z obce přímo do svého 
mobilního telefonu. Aplikace Vás upozorní na nově vložené 
zprávy.Stačí si stáhnout aplikaci podle postupu, který najdete 
na našich obecních stránkách.Mobilní aplikace V OBRAZE je 
pro všechny občany zcela zdarma.

Máte tip na zajímavý článek do našeho zpravodaje? Chybí Vám v KIZOBu něco konkrétního? Nebo máte jinou připomínku? 
Napište nám ji na email redakce.kizob@seznam.cz. Děkujeme. 

V sobotu 24. února proběhl první turnaj v karetní hře Lóra. Zúčastnilo se ho 24 hráčů a 
turnaj měl jen pozitivní ohlasy. 
Na prvním místě se umístil Jaroslav Urban ze Slaného, druhý skončil Adam Lukáč  
ze Dřetovic a na třetím místě se umístil Pavel Vilímek z Brandýsku. Všem gratulujeme  
a zároveň dáváme na vědomí, že další turnaj plánujeme ke konci roku. O termínu 
dáme všas vědět na našich webových stránkách www.brandysekolsany.webnode.cz  
a Facebooku, kde zároveň zveřejňujeme informace o spolkové činnosti a všechny důležité 
informace o naší hlavní akci, VoBrKo festivalu. 29. února jsme ve spolupráci s Klubem  
aktivních seniorů Brandýsek pořádali Vzpomínkové promítání v našem “Kině”. Na pro-
gramu byl záznam z Masopustu 2005 a 700 let Olšan, do konce roku plánujeme ještě  
5 promítání. Určitě se na některém zastavte zavzpomínat a pobavit se. 

Další akcí, kterou náš spolek pořádá, je nohejbalový turnaj trojic, který proběhne  
20. dubna na multifunkčním hřišti u základní školy. Maximální počet týmů je 9. Pokud tedy 
máte zájem, přihlášení neodkládejte.

Naší hlavní akcí je druhý VoBrKo festival. Přípravy na toto multižánrové hudební 
odpoledne a večer jsou v plném proudu a pomalu se blížíme ke konci. Děkujeme 
všem sponzorům a partnerům, kteří nás podpořili finančním darem nebo účastí  
na některé z našich akcí. 

OBEC BRANDÝSEK, BERNARDKLIMA.cz, Mobilní jeviště s.r.o., Cargo Uhy s.r.o., Obec Cvrčov-
ice, Obec Třebusice, VS PETROL s.r.o., Studna servis, Stěhování a vyklízení, TEN MEDIA 
s.r.o., PAFCO stavební s.r.o., TOP ZNAK, Okenní-stavební s.r.o., Waf-Waf Group s.r.o., Ste-
jskal - Kovovýroba a zámečnictví, MOTO ROBERT, IPPOS Bohemia, Slezák autoservis, Eagle 
Safety, Fishka VDZ, výškové práce GÖBL, ZZ Autotechnik s.r.o., Vaše KLADNO, RELAX rádio

Brandýsek Olšany z.s.


